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PROTOKÓŁ Nr XXXII/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

w dniu 19 grudnia 2012 roku 
 

Sesja odbył się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1830 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia XXXII Sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej Pani Maria Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po 
czym stwierdziła na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do 
podejmowania prawomocnych uchwał. Na sesji obecnych było 14 radnych. Radna Stanek 
Elżbieta była nieobecna  
Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
Wśród gości obecni byli: 
Henryk Karcz - Radny Powiatu Zawierciańskiego  
Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta i Gminy Ogrodzieniec oraz Sołtysi Gminy 
Ogrodzieniec. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
Sekretarz MiG Pan Dariusz Ptaś wniósł o poszerzenie porządku obrad o dodatkową uchwałę 
w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/247/2012 z dnia 14 listopada 2012 roku w sprawie 
przyjęcia Programu Współpracy Gminy Ogrodzieniec z organizacjami pozarządowymi w 
roku 2013. 
Uchwałę wprowadzono jako punkt 9 porządku obrad.  
Przewodnicząca Rady poinformowała tez o wprowadzeniu do porządku obrad krótkiej 
informacji Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu - jako punkt 4 porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty przez radnych bez uwag, jednogłośnie. Głosowało 14 radnych.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Wystąpienie Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu Pana Marka Ziębińskiego. 
5. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych i położonych na obszarze Gminy Ogrodzieniec. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/247/2012 z dnia 14 listopada 2012 
roku w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Ogrodzieniec z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2013. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i 
Gminy Ogrodzieniec na lata 2009 – 2015. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 2013 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/412/2010 Rady Miejskiej  
w Ogrodzieńcu z dnia 22 lipca 2010 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowana przestrzennego Gminy Ogrodzieniec w obrębie 
sołectwa Ryczów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  
w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych, stanowiących własność i 
będących w posiadaniu Gminy Ogrodzieniec położonych w obrębach: Ogrodzieniec, 
Podzamcze, Mokrus, Gulzów, Kiełkowice na czas oznaczony do 3 lat.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 5 w 
budynku komunalnym nr 10 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/5 o pow. 1420m2. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa Sołectwa Podzamcze. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zamek  

Spółka z o.o. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/191/2012 Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu z dnia 15 maja 2012 roku w sprawie pomocy finansowej na realizację 
zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 od km 28+384 do km 
29+795 w miejscowości Giebło Kolonia – etap I” . 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w budżecie Gminy 
Ogrodzieniec na 2012 r.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2012-2022. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ogrodzieniec na  
2013 rok. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2013-2020.  

24. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
25. Wnioski i oświadczenia.  
26. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z sesji Rady nr XXXI/2012 z dnia 14 listopada 2012 roku został przyjęty przez 
radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych. 
 
 
Ad. 4 
Wystąpienie Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu Pana Marka 
Ziębińskiego. 
 
Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu Pan Marek Ziębiński poinformował - z dniem 
9 stycznia 2013 roku odchodzi na emeryturę. Mówił do swojej 20 letniej pracy, która 
wykonywał dla dobra i bezpieczeństwa mieszkańców w tym mieszkańców miasta i gminy 
Ogrodzieniec .Na zakończenie pożegnał się i podziękował za długoletnią współpracę z Gminą 
Ogrodzieniec oraz życzył wszystkim obecnym na sesji spokojnych i zdrowych Świąt. 
 
 
Ad. 5 
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
 
16 listopada odbyło się Walne Zgromadzenie Śląskiego Związku Gmin i Powiatów, do 
którego w ostatnim czasie wstąpiła Gmina Ogrodzieniec. Stowarzyszenie jest forum wymiany 
doświadczeń wójtów i burmistrzów województwa śląskiego oraz pracowników urzędów 
pomagając im w codziennej pracy oraz w wypracowaniu wspólnych stanowisk gmin w 
sprawach samorządowych. Należy do niego ponad sto samorządów z całego województwa. 

17 listopada odbyło się spotkanie podsumowujące rok 2012 przez Polski Związek Hodowców 
Gołębi Pocztowych – Koło w Ogrodzieńcu.  

20 listopada odbyło się posiedzenie Zarządu ZGJ, na które zaproszeni zostali przedstawiciele 
kierownictwa Śląskiej Policji w związku z koniecznością zmiany siedziby ZGJ. 
Dotychczasowe biuro Związku mieściło się w udostępnionych przez Policję w 2000r. 
pomieszczeń na parterze „Trójbudynku”. W związku z utworzeniem Komisariatu Policji w 
Ogrodzieńcu zaistniała konieczność zwrotu pomieszczeń dla Policji, a obecnie trwają prace 
adaptacyjne innych pomieszczeń na potrzeby biura ZGJ. 

23 listopada we Włodowicach odbyło się spotkanie pracowników Ośrodków Pomocy 
Społecznej z terenu Powiatu Zawierciańskiego z okazji dnia Pracownika Socjalnego. W 
spotkaniu uczestniczyli także wójtowie i burmistrzowie gmin z powiatu. 

30 listopada zakończono remont dwóch odcinków dróg gminnych. Są to droga do Józefowa  
i ulica Sobieskiego w Ogrodzieńcu. 

3 grudnia odbyło się spotkanie, na którym dokonano odbioru części z zaplanowanej budowy 
chodnika przy drodze wojewódzkiej DW 790 w Gieble Kolonii. Inwestycja prowadzona była 
przez Gminę Ogrodzieniec w imieniu Województwa Śląskiego. Wykonawcą została firma 
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Usługi Remontowo Budowlane z Zawiercia-Skarżyc, która wygrała przetarg na wykonanie 
450 m chodnika w terminie do 15 listopada br. Niestety firma okazała się nierzetelna i 
potrafiła wykonać jedynie najłatwiejszy odcinek o dł. 142m. Pozostały odcinek okazał się dla 
wykonawcy zbyt trudny i w umówionym terminie nie został wykonany. Pomimo 
wyznaczenia przez gminę dodatkowego terminu na zakończenie budowy, nie wykonano 
umowy, co zmusiło do jej zerwania z winy wykonawcy. Przykład inwestycji w Gieble 
Kolonii pokazuje, że pomimo trudnej sytuacji na rynku usług budowlanych niełatwo jest 
znaleźć solidnego wykonawcę. Obowiązujące w naszym kraju prawo zobowiązuje do wyboru 
przez gminę wykonawcę, który zaproponuje najniższą cenę bez możliwości weryfikacji 
wykonawcy. Starania o budowę chodnika trwały od kilku lat i niestety pomimo posiadanych 
środków w tym roku nie udało się wybudować. 

4 grudnia w Kancelarii Notarialnej w Zawierciu podpisano dwa akty sprzedaży mieszkań 
komunalnych dotychczasowym najemcom w budynku przy ul. Słowackiego 7. 

5 grudnia w Sądzie Rejonowym w Zawierciu odbyła się sprawa z powództwa państwa 
Nowaków przeciwko gminie o odszkodowanie z tytułu zmiany zapisów w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Gulzów, gdzie w obecnym stanie na tej działce 
przewidywano umieszczenie urządzeń odwodnienia wsi. Jest to działka, na której kiedyś był 
zbiornik przeciwpożarowy oraz ogólnodostępna dla mieszkańców studnia. Pomimo 
publicznego charakteru tej działki w l. 70 doszło do uwłaszczenia na rzecz p. Nowaków. 
Obecnie działka ta mogłaby stanowić miejsce do gromadzenia wód roztopowych z całej wsi. 
Niestety jest własnością prywatną i gmina nie może realizować planów uporządkowania 
gospodarki wodami roztopowymi. Sąd zasądził kwotę 14 tysięcy złotych wraz z odsetkami od 
2009r., na rzecz p. Nowaków, ponieważ nie mogą oni tej działki wykorzystać na cele 
budowlane. Niestety od lat prowadzone przez Gminę rozmowy o zamianę tej działki na inną 
nie przy-niosły rezultatu. Działka jest niezbędna Gminie dla odwodnienia wsi, jednak 
właściciele stanowczo sprzeciwiają się przekazaniu jej Gminie ani w formie zamiany, ani 
sprzedaży. 

 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec.  
 
Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś omówił projekt uchwały.  
 
W dyskusji głos zabrali :  
 
Radna J. Ciołczyńska - wywóz śmieci jest co 3 tygodnie a jak będzie z opłatą . 
 
Sekretarz odparł, ze opłata będzie wnoszona raz w miesiącu . 
Sołtys Pan Grzebieluch zapytał o kosze na śmieci w regulaminie jest zapisane ze na własny 
koszt mieszkańcy je nabywają, a dotychczas firma Remondis dostarczała je za darmo. 
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Sekretarz - propozycja jest tak aby kosze były dostarczane przez firmę, która wygra przetarg 
na  wywóz  śmieci  i  w  warunkach  przetargu  takie  zapisy  będą ujęte  -  chodzi  o  to  aby  mieć 
jednolity standard koszy, dlatego w regulaminie mamy zapis, że kosze na śmieci będą 
nabywane przez mieszkańców, lub dostarczane przez firmę świadczącą usługi.  
 
Radny J. Janoska poruszył sprawę mycia samochodów na posesjach – w regulaminie mamy 
zapisy o punkt mycia samochodów, zatem na posesji nie będzie już kategorycznie można myć 
samochodu czy też jest jakieś odstępstwo od tych zasad.  
 
Sekretarz odparł że zakaz mycia samochodów na posesji wynika z ustawy i regulamin nie 
wnosi w tym zakresie żadnych zamian niż to co obowiązywało dotychczas .  
Radny J. Janoska - selektywna zbiórka odpadów - chodzi o plastiki, szkło, odpady 
wielkogabarytowe . 
Burmistrz - to będzie dostosowane do potrzeb mieszkańców – odpady wielkogabarytowe będą 
odbierane podobnie jak to miało miejsce dotychczas, natomiast selektywna zbiórka odpadów 
- będzie kosz podstawiany i w blokach będzie zbierane częściej bowiem zamieszkuje 
zdecydowanie więcej osób niż w domach jednorodzinnych. To co wynika z ustawy 
musieliśmy sztywno i bez zmian wpisać do regulaminu natomiast to co można ustalić będzie 
dostosowane do potrzeb naszych mieszkańców. Wielu szczegółów jeszcze na dziś nie znamy, 
być może pojawi się na rynku wiele firm które będą zbierać odpady selektywne, opony i inne 
- czas pokaże i my też będziemy elastyczni i będziemy dostosowywać się do panujących na 
runku zasad  
 
Radna Adamusińska - jeśli będzie prowadzona selekcja odpadów i wszystko będzie zbierane 
osob i szkło i plastik i inne to co do kosza będzie trafiać – zima popiół, a latem co do kosza 
trafi.  
 
Burmistrz - to co wyszczególnione jest w art. 7 ustawy śmieciowej to musi być selektywnie 
zbierane, a wszystko co nie jest zapisane w tym art. do kosza może trafić. Celem ustawy jest 
doprowadzenie do segregacji odpadów, aby na wysypisko trafiało jak najmniej śmieci. Ta 
ustawa jest dla nas wszystkich rewolucja śmieciową. W gminie nie jesteśmy do końca pewni 
czy to wszystko będzie właściwe funkcjonować. Senat RP podjął inicjatywę nowelizacji 
ustawy i być może zapisy regulaminu trzeba będzie nowelizować, ale dziś obowiązuje nas 
taka ustawa śmieciowa i do końca roku należy przyjąć pewne uchwały i do 31 stycznia 
przekazać informacje o stanie wdrożenia w gminie nowej ustawy śmieciowej. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 8 radnych i 6 wstrzymało się od głosu 
Uchwale nadano Nr XXXII/254/2012 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_254_2012.pdf
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Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych i położonych na obszarze Gminy Ogrodzieniec. 
 
Projekt uchwały omówiła pani Anna Kuźniak Skarbnik Gminy. Uchwała była przedmiotem 
obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.  
Radni nie mieli uwag. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska.  
Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/255 /2012 
 
Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych i 2 wstrzymało się od 
głosu. Uchwale nadano Nr XXXII/256/2012 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych i 2 wstrzymało się od 
głosu. Uchwale nadano Nr XXXII/257/2012 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_255_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_256_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_257_2012.pdf
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Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/247/2012 z dnia 14 listopada 2012 
roku w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Ogrodzieniec z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2013. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG na początku sesji podczas 
uzasadniania wniosku o wprowadzenie dodatkowej uchwały pod obrady.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/258/2012 
 
 
Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta i 
Gminy Ogrodzieniec na lata 2009 – 2015. 
 
Burmistrz omówił projekt uchwały. 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.  
Radni nie mieli uwag 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/259 /2012 
 
 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na 2013 
rok. 
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych i 1 wstrzyma l się od 
głosu. Uchwale nadano Nr XXXII/260 /2012 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_258_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_259_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_260_2012.pdf
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Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/412/2010 Rady Miejskiej  
w Ogrodzieńcu z dnia 22 lipca 2010 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowana przestrzennego Gminy Ogrodzieniec w obrębie 
sołectwa Ryczów. 
 
Burmistrz MiG omówił projekt uchwały 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.  
Radni nie mieli uwag. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska.  
Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/261 /2012 
 
 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  
w przedmiocie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych, stanowiących własność i 
będących w posiadaniu Gminy Ogrodzieniec położonych w obrębach: Ogrodzieniec, 
Podzamcze, Mokrus, Gulzów, Kiełkowice na czas oznaczony do 3 lat.  
 
Uzasadnienie uchwały przedstawił Sekretarz MiG. który między innymi powiedział - umowy 
stanowią kontynuację umów zawartych do 31 grudnia 2012r. 
Wydzierżawiający są zainteresowani kontynuacją umów na dalsze lata. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII 262 /2012 
 
 
 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży samodzielnego lokalu mieszkalnego nr 5 w 
budynku komunalnym nr 10 oraz udziałów w częściach wspólnych tego budynku wraz z 
oddaniem w użytkowanie wieczyste działki nr 2976/5 o pow. 1420m2. 
 
Sekretarz MiG omówił projekt uchwały  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_261_2012.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/263 /2012 
 
 
Ad. 16 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa Sołectwa Podzamcze. 
 
Sekretarz MiG poinformował o złożeniu przez sołtysa Podzamcza rezygnacji z pełnionej 
funkcji. Zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa sołtys wybierany jest przez 
mieszkańców sołectwa na zebraniu wiejskim zwołanym przez rade gminy .Termin zebrania 
wiejskiego zaproponowany został na dzień 8 stycznia 2013 r. na godzinę 18.00 w budynku 
Szkoły Podstawowej Fundacji „Elementarz” w Podzamczu ul. Szkolna 6.Na 
przewodniczącego zebrania wiejskiego wyznacza się Burmistrza Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/ 264/2012 
 
 
Ad. 17 
Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zamek  
Spółka z o.o. 
 
Uzasadnienie merytoryczne uchwały przedstawił Burmistrz MiG , który między innymi 
powiedział - uchwała stanowi upoważnienie do podwyższenia kapitału Zamek sp. z o.o. o 
kwotę 200.000zł do łącznej kwoty kapitału 609.700 zł wkładem pieniężnym wniesionym 
przez Gminę Ogrodzieniec, jedynego udziałowca spółki. Środki będą służyły jako kapitał 
spółki niezbędny do realizacji zadań statutowych spółki, w szczególności inwestycji 
prowadzonych na Zamku Ogrodzienieckim w Podzamczu 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/265 /2012 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_263_2012.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_264_2012.pdf
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Ad. 18 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/191/2012 Rady Miejskiej w 
Ogrodzieńcu z dnia 15 maja 2012 roku w sprawie pomocy finansowej na realizację 
zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 od km 28+384 do 
km 29+795 w miejscowości Giebło Kolonia – etap I” . 
 
Burmistrz omówił projekt uchwały . 
Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię.  
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Radni nie mieli uwag . Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/266 /2012 
 
 
Ad. 19 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu. 
 
Burmistrz MiG podał - stawki dotacji przedmiotowej na okres od stycznia do grudnia 2013 
rok dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu przewidziane będą na: dopłatę do 
kosztów bieżącego utrzymania dróg gminnych w wysokości 0,30 złotych na 1 m² powierzchni 
drogi, dopłatę do kosztów sprzątania chodników, ulic, placów w wysokości 0,38 złotych na 1 
m² powierzchni terenu,. dopłatę do kosztów utrzymania terenów zielonych w wysokości 0,16 
złotych na 1 m² powierzchni terenu, dopłatę do kosztów utrzymania wysypiska śmieci w 
wysokości 0,08 złotych na 1 m² powierzchni terenu  

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/ 267/2012 
 
Ad. 20 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków w budżecie Gminy 
Ogrodzieniec na 2012 r.  
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_266_2012.pdf
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Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/ 268 /2012 
 
 
Ad. 21 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2012-2022. 
 
Radni odstąpili od potrzeby ponownego omawiania projektu uchwały uzasadniając to faktem 
szczegółowej jego analizy podczas obrad komisji rady. 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/ 269 /2012 
 
 
Ad. 22 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ogrodzieniec na  
2013 rok. 
 
Burmistrz na wstępie powiedział - na dzisiejszej sesji podejmowana będzie bardzo ważna 
uchwała która reguluje politykę gospodarczą gminy. Dokument ten regulują i nadają kierunki 
działania dla burmistrza.  
Burmistrz omówił projekt budżetu gminy na 2012r. kolejno referował każdy załącznik do 
budżetu.  
Dochody budżetu gminy w wysokości 23 201 865,00zł, zgodnie z załącznikiem nr 1 
Wydatki budżetu gminy w wysokości 22 387 478,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2. 
Nadwyżka w budżecie w wysokości 814 387,00 zł, która zostanie przeznaczona na spłatę 
zaciągniętych pożyczek z tego na spłatę pożyczki w BGK na udział UE 749 331,00 zł 
pożyczki z WFOŚiGW na kanalizację- 65 056,00 zł. 
Przychody budżetu w wysokości 1 287 000,00 zł z tego kredyty 1 287 000,00 zł na spłatę 
wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów. 
Rozchody w wysokości 2 101 387,00, tj. na spłatę kredytów w kwocie 829 236,00 zł 
i pożyczek w kwocie 1 272 151,00 zł. 
W budżecie tworzy się rezerwę ogólną w wysokości - 130 000,00 zł i rezerwę celową 
70 000,00 zł w zakresie zarządzania kryzysowego. 
Dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych 
zadań zleconych odrębnymi ustawami, zgodnie z załącznikiem nr 3. 

Dochody i wydatki związane z realizacją zadań bieżących na podstawie porozumień z 
organami administracji rządowej zgodnie z załącznikiem nr 4. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxii_268_2012.pdf
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Dochody i wydatki związane z realizacją zadań własnych, na które otrzymujemy dotację 
zgodnie z załącznikiem nr 5. 
Dochody w kwocie 200 000,00 zł z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych. Wydatki w kwocie 195 000,00 zł na realizację zadań określonych w gminnym 
programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. 
Wydatki w kwocie 5 000,00 zł na realizację zadań określonych w gminnym programie 
zwalczania narkomanii zgodnie z załącznikiem nr 6. 
Plan dochodów własnych jednostek oświatowych i wydatków nimi finansowanych: dochody 
456 000,00 zł: wydatki 456 000,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 7. 
Zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy zgodnie z załącznikiem 
nr 8. 
Plan wydatków przedsięwzięć w ramach Funduszu Sołeckiego wymienionych w załączniku 
nr 9. 
Plan przychodów i kosztów zakładu budżetowego zgodnie z załącznikiem nr 10. 
Plan wydatków majątkowych do realizacji w 2013 roku zgodnie z załącznikiem nr 11. 
Projekty realizowane przy współudziale środków z Unii Europejskiej na zadania bieżące – 
zgodnie z załącznikiem nr 12.  
Limity zobowiązań: na zaciągnięcie kredytów, pożyczek z tytułu pokrycia występującego w 
ciągu roku przejściowego deficytu w kwocie 2 000 000,00 zł 
z tytułu zaciąganych kredytów w kwocie 1 287 000,00 zł na spłatę wcześniej zaciągniętych 
pożyczek i kredytów z tego: 
Kredyty 829 236,00 zł w tym: Termomodernizacja szkół 80 000,00 zł, Termomodernizacja 
SP ZOZ 24 000,00 zł, Termomodernizacja MGOK  100 000,00 zł, Zagospodarowanie wsi 
Ryczów i Podzamcze  72 000,00 zł, Adaptacja Dworku w Gieble 36 000,00 zł, Modernizacja 
dróg w gminie  29 133,00 zł, Pokrycie deficytu w 2012 roku 47 867,00 zł, Zakup 
nieruchomości  296 000,00 zł, Budowa hali sportowej 144 236,00 zł 
Pożyczki 457 764,00 zł w tym: Przebudowa kotłowni 46 920,00 zł, Oczyszczalnia ścieków 
199 200,00 zł, Kanalizacja 211 644,00 zł 
 
Projekt budżetu oraz wieloletnia prognoza finansowa został złożone w terminie do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz przekazane radnym.  
Burmistrz zapoznał następnie z opinią RIO w sprawie projektu budżetu gminy oraz 
wieloletniej prognozy finansowej - opinia była pozytywna ale były pewne wskazówki 
dokonania zmian w projekcie budżetu i Burmistrz poinformował o nich.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają uwagi do omówionego przez Pana Burmistrza 
projektu budżetu. Radni nie mieli uwag.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 14 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/270 /2012 
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Ad. 23 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ogrodzieniec na lata 2013-2020.  
 
Burmistrz omówił projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ogrodzieniec na lata 
2013-2020.Wieloletnia Prognoza Finansowa składa się z załączników – burmistrz zreferował 
poszczególne załączniki podając zasadnicze kwoty w nich występujące. Omówiony przez 
Burmistrza dokument załączony został do protokołu.  
 
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 
Małgorzatę Janoska. Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną 
opinię.  
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie. 
Uchwała została przyjęta jednomyślnie, za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
Uchwale nadano Nr XXXII/ 271 /2012 
Ad.24 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza 
 
Radny Jerzy Janosa złożył pisemną interpelację dotyczącą użyczenia od Zarządu Wspólnoty 
Gruntowej w Bzowie nieruchomości nr 1010/1 o pow. 0,67 h położonej na terenie Fugasówki 
na cele sportowo-kulturalne i rozrywkowe. Do interpelacji dołączone były  
pismo radnego Jerzego Janoski do Zarządu Wspólnoty Gruntowej w Bzowie w sprawie 
dzierżawy nieruchomości nr 1010/1 oraz pisemna zgoda Zarządu Wspólnoty Gruntowej w 
Bzowie na użyczenie nieruchomości nr 1010/1 położonej w Fugasówce. 

 
Ad.25 
Wnioski i oświadczenia.  
 
Przewodnicząca Rady - zgodnie z art. 24 h ust 12 ustawy o samorządzie gminnym przekazała 
informację dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych na jej ręce przez radnych Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu za rok 2011. W wyniku dokonanej analizy oświadczeń 
majątkowych Przewodnicząca Rady stwierdził, że zostały one złożone w terminie 
ustawowym oraz, że nie stwierdzono w nich nieprawidłowości.  
 
 
Ad 26  
Zamkniecie obrad. 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia XXXII sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 
dziękując wszystkim obecnym za udział. 
 
Protokół sporządziła. M. Piecha     

 Podpis Przewodniczącej Rady 
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